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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia mimoriadneho Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 29. 9. 2006 
 v Obradnej miestnosti Mestského domu, Námestie slobody č. 6, 

v Prievidzi 
 
 
 
Začiatok zasadnutia:   8.00 h 
 
Ukončenie zasadnutia:      9.00 h  
   
 
 
 
Prítomní:           23 poslancov MsZ  
                              – podľa prezenčnej listiny  
 
 
Ospravedlnení: Ing. Igor Detko 
   RNDr. Alena Mečiarová  
                   Zuzana Belanová 
 
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 
                              Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 

Ing. Jana Michaličková – hlavná kontrolórka mesta 
                               JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP 
                               PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
                               Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Naďa Prilinská– riaditeľka sekretariátu prednostu 
                               Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru   
                               Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
                               Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 
   Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia                               

                     Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ 
            Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci od. ÚP, ŽP a RR 
   Ing. arch. Milan Chmúra – odbor. referent územného plánovania 
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
 

         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  
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- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých prítomných poslancov, 
zúčastnených zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej 
obce, regionálnej  televízie, hostí a občanov mesta.  

 
Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 

začiatku rokovania za účasti 23 poslancov bolo zasadnutie MsZ uznášania a rokovania 
schopné.  Ďalej primátor mesta upozornil prítomných, že v obradnej miestnosti nebolo 
možné nainštalovať technické hlasovacie zariadenie a v tomto prípade sa v zmysle 
Rokovacieho poriadku MsZ hlasuje verejne, zdvihnutím ruky za použitia hlasovacieho lístka 
zvolenej farby, označeného menom poslanca a číslom uznesenia. 

 

Prostredníctvom skrutátorov bude zabezpečená presná evidencia hlasovania 
poslancov o každom prijatom uznesení. Po každom hlasovaní sa hlasovacie lístky odovzdajú 
osobe poverenej sčítaním hladov. 

Za skrutátorky určil: Darinu Kotianovú a Martinu Bobokovú. 

Za osobu poverenú sčítaním hlasov určil: Ing. Naďu Prilinskú.  

 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva, ktoré pracovalo na rokovaní MsZ v  zložení: Ján Kotian,  Ing. Mgr. Jozef 
Kobela, Ing. Milan Dérer, predsedovia poslaneckých klubov; Ing. Mgr. Michal Mladý, 
zástupca primátora mesta; Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ; Ing. Jana Michaličková, 
hlavná kontrolórka mesta.  
 

Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bol určený Ing. Mgr. 
Michal Mladý a za overovateľov zápisnice z MsZ boli menované: Alžbeta Borková a Margita 
Haťapková. 

 
Z dôvodu, že MsZ sa koná v priestoroch, kde nie je nainštalované hlasovacie 

zariadenie, primátor mesta predložil návrh na zvolenie mandátovej komisie. 
Do mandátovej komisie odporučil zvoliť nasledovných poslancov: 
Jana Vršková – predsedníčka 
Ing. Adriana Ledecká – členka 
Gabriel Čauder – člen. 

K schváleniu mandátovej komisie prijalo MsZ uznesenie č. 373/06, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov za 
 

Na základe odporučenia Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie navrhnutí a poslancami MsZ zvolení: 
Mgr. Ľubomír Vida – predseda,  
Jozef Krško  – člen,  
Mgr. Eva Henčelová – členka.  

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 374/06, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov za  
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Po hlasovaní poslancov MsZ  primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a 
pozvánka v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým poslancom MsZ.  

 
Následne Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, predložil návrh na doplnenie  programu 

mimoriadneho MsZ,  a to: 
Podanie žiadosti na poskytnutie finančných prostriedkov z Európskeho sociálneho fondu – 
projekt ,,Zvýšenie kvalifikácie a adaptability zamestnancov MsÚ“ 
 
 
P r o g r a m mimoriadneho  MsZ v Prievidzi:  
1. Otvorenie 
2.   Zámena pozemkov v Priemyselnom parku Prievidza - Západ 
3.   Prevod podielu na StVS, a. s., Banská Bystrica 
4.   Návratná finančná výpomoc 
5.   Podanie žiadosti na poskytnutie finančných prostriedkov z Európskeho sociálneho fondu 
      – projekt ,,Zvýšenie kvalifikácie a adaptability zamestnancov MsÚ“ 
6.   Z á v e r  
 

V ďalšej časti zasadnutia na doplnenie programu neboli žiadne návrhy, zasadnutie  
mestského zastupiteľstva sa riadilo schváleným programom.     

 

K návrhu programu mestského zastupiteľstva prijalo MsZ uznesenie č. 375/06, ktoré 
tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: 23 poslancov za  

 

 
- k bodu 2 - 

,,Zámena pozemkov v Priemyselnom parku Prievidza - Západ“ 
 Ing. arch. Milan Chmúra, odb. referent územného plánovania, informoval, že 
v príprave výstavby priemyselného parku bola navrhnutá okružná komunikácia celým 
areálom Priemyselného parku Prievidza – Západ. Spoločnosť ARCHER INVEST, s. r. o., 
Bratislava odkúpila od mesta Prievidza pozemky vo výmere podľa pôvodného zamerania 
geometrickým plánom. Vzhľadom k tomu, že v priebehu výstavby došlo k zmene projektu 
stavby a zmene trás inžinierskych sieti, došlo i k zmene výmery a parciel pozemkov pod 
komunikáciou. Nakoľko podľa Zmluvy o poskytnutí dotácie musia inžinierske siete spolu 
s pozemkami, na ktorých sa nachádzajú, zostať vo vlastníctve mesta Prievidza po celú dobu 
odpisovania. Je potrebné vzájomne zameniť vlastnícke podiely v novovytvorených parcelách 
podľa geometrického plánu. Mesto Prievidza sa stane výlučným vlastníkom nehnuteľností 
určených pod inžinierske siete a ARCHER INVEST, s. r. o., Bratislava sa stane výlučným 
vlastníkom nehnuteľností pod priemyselné podniky.  

Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia,  uviedla, že zámena vlastníckych 
podielov vo vlastníctve mesta a spoločnosti ARCHER INVEST, s. r. o., Bratislava 
v novovytvorených parcelách podľa geom. plánu č. 284/2006 zo dňa 29.08.2006 je 
bezodkladná.  

 K prerokovanému bodu programu prijalo MsZ uznesenie č. 376/06, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: 23 poslancov za 
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- k bodu 3 - 
,, Prevod podielu na StVS, a. s., Banská Bystrica“ 

 
 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, uviedla, že mesto Prievidza 
uzavrelo Zmluvu o združení finančných prostriedkov na zabezpečenie realizácie stavby 
,,Regionálne obchodné centrum Prievidza, SO-03 výmena vodovodu DN 80 za DN 300 so 
spoločnosťou StVS, a. s., Banská Bystrica a tiež Zmluvu o úprave vzájomných vzťahov so 
spoločnosťou R. O. C., a. s., Prievidza. Na základe uvedených zmlúv bola z finančných 
prostriedkov účastníkov financovaná príprava a realizácia predmetnej stavby v celkovej 
hodnote 4 758 963,- Sk. Majetok získaný zo spoločnej činnosti sa stáva spolouvlastníctvom 
všetkých účastníkov podľa výšky ich vkladov do celkových nákladov stavby. Podľa Zmluvy 
o združení sa podmienky prevádzkovania diela majú upraviť samostatnou zmluvou, pričom 
platí, že prevádzkovateľom bude StVS, a. s., Banská Bystrica. Spoluvlastníctvom 
predmetného vodovodu sa však vytvorili komplikované vzťahy pri jeho prevádzke, údržbe 
a správe. Ako najlepšie riešenie sa javí, aby predmetný vodovod prešiel do výlučného 
vlastníctva prevádzkovateľa StVS, a. s., Banská Bystrica. Mesto Prievidza má záujem 
o prevod svojho vlastníckeho podielu na predmetnom vodovode DN 300 na stavbe 
Regionálne obchodné centrum Prievidza na spoločnosť StVS, a. s., Banská Bystrica. 
S uvedeným prevodom podielu mesta do vlastníctva StVS, a. s., Banská Bystrica súhlasí aj 
ďalší spoluvlastník R. O. C., a. s., Prievidza, ktorý rovnako prevedie svoj podiel na 
spoločnom majetku do vlastníctva spoločnosti StVS, a. s., Banská Bystrica. 

 K prerokovanému bodu programu prijalo MsZ uznesenie č. 377/06, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: 23 poslancov za  

 

- k bodu 4 - 

,, Návratná finančná výpomoc“ 
 
 Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, informovala, že na základe 
uznesenia MsZ č. 78/2006, bola založená obchodná spoločnosť  Prievidza Invest, s. r. o. 
Predmetná spoločnosť bola založená za účelom zabezpečovania vybudovania 
Priemyselného parku Prievidza – Západ, zabezpečenia výkonu inžinierskych činností 
a súvisiaceho technického poradenstva atď. 
Prievidza Invest, s. r. o., si účel, pre ktorý bola založená plní – zabezpečuje realizáciu 
výstavby priemyselného parku. Stavebné práce, ktoré boli do dnešného dňa dodávateľskými 
firmami vykonané, neboli zatiaľ spoločnosti Prievidza Invest, s. r. o., fakturované a teda ani 
uhradené. Dôvodom takéhoto stavu je dohovor mesta Prievidza s dodávateľom stavebných 
prác o tom, že dodávateľ s fakturáciou počká, kým Ministerstvo hospodárstva SR nevykoná 
opravu v zmluvných podmienkach a použití poskytnutej dotácie. Ministerstvo hospodárstva 
SR poskytlo mestu Prievidza dotáciu na financovanie výstavby Priemyselného parku 
Prievidza – Západ, ale Zmluva o použití pridelených finančných prostriedkov je formulovaná 
tak, že finančné prostriedky budú použité  prostredníctvom mesta a nie prostredníctvom za 
tým účelom zriadenej spoločnosti Prievidza Invest, s. r. o., ako boli pôvodné dohovory. Takto 
stanovenými podmienkami použitia dodatočných finančných prostriedkov sa mestu predraží 
stavba o DPH vo výške 19%. V súčasnosti prebieha výstavba priemyselného parku aj 
rokovania o oprave zmluvných podmienok. Nakoľko rokovania sa oproti pôvodnému 
predpokladu predĺžili a ešte stále nie sú ukončené a mesto nechce prerušiť výstavbu 
priemyselného parku, preto treba riešiť jeho financovanie. K 31.08.2006 je na stavbe 
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prestavaných približne 54 mil. Sk. V súčasnosti dodávatelia nemajú finančné kapacity na 
ďalšie pokračovanie stavby.  Mesto Prievidza nechce a ani nemôže zastaviť výstavbu 
priemyselného parku. Preto bolo navrhnuté, aby sa vzniknutá situácia riešila tak, že mesto 
Prievidza poskytne spoločnosti Prievidza Invest, s. r. o., návratnú finančnú výpomoc do max. 
výšky 30 mil. Sk s tým, že spoločnosť Prievidza Invest, s. r. o., ju použije výhradne na úhradu 
výdavkov spojených s realizáciou stavebných prác Priemyselného parku Prievidza – Západ. 
Mesto Prievidza má na financovania výstavby Priemyselného parku Prievidza – Západ 
v rozpočte mesta Prievidza vyčlenenú čiastku vo výške 150 mil. Sk, čo je dotácia zo štátneho 
rozpočtu a čiastku vo výške 30 mil. Sk z vlastných zdrojov. 
 K prerokovanému bodu programu prijalo MsZ uznesenie č. 378/06, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov za 
 
 

- k bodu 5 - 
,,Podanie žiadosti na poskytnutie finančných prostriedkov 

 z Európskeho sociálneho fondu 
– projekt ,,Zvýšenie kvalifikácie a adaptability zamestnancov MsÚ““ 

 
 Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy, informoval, že dňa 28.9.2006 mu 
bola elektronickou poštou doručená výzva Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny SR 
na podanie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov z Európskeho sociálneho fondu 
v rámci Sektorového operačného programu Ľudské zdroje – Priorita. Spomínanú žiadosť je 
potrebné schváliť a do 24.10.2006 predložiť spolu s projektom na Ministerstvo PSVaR SR. 
Nakoľko  sa v tento dátum bude konať zasadnutie MsZ v Prievidzi, je potrebné schválenie 
podania žiadosti na tomto mimoriadnom zasadnutí MsZ. 
Mgr. Ľubomír Vida, poslanec MsZ, sa zaujímal aká oblasť je cieľom projektu a ako dlho bude 
tento projekt prebiehať. Ing. Milan Kúčík, vedúci odboru vnútornej správy, uviedol, že cieľom 
Sektorového operačného programu Ľudské zdroje – Priorita, je zvýšenie rozsahu, zlepšenie 
a širšie poskytovanie ďalšieho vzdelávania s cieľom zlepšiť kvalifikáciu a adaptabilitu 
zamestnancov MsÚ. Projekt by mal prebiehať v období od apríla 2007 do mája 2008. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že v rámci projektu sa chce mesto Prievidza 
zamerať na 3 okruhy, a to: 

- výpočtová technika 
- právne zabezpečenie 
- komunikácia s občanmi 

 
Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy, ďalej uviedol, že z poskytnutých 

finančných prostriedkov je možné použiť časť na zakúpenie techniky potrebnej na školenia 
v rámci projektu, ktorá ostane vo vlastníctve mesta Prievidza. 
 K prerokovanému bodu programu prijalo MsZ uznesenie č. 379/06, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov za 

 
 

- k bodu 6 - 
,,Z á v e r“ 

 
V závere zasadnutia MsZ Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, poďakoval všetkým 

prítomným poslancom a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh 
mestského zastupiteľstva a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia mimoriadneho Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 29. 9. 2006 
 v Obradnej miestnosti Mestského domu, Námestie slobody č. 6, 

v Prievidzi 
 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
................................................                                .............................................      
           Alžbeta Borková         Margita Haťapková 
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 4.10.2006 
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